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Plats och tid Folkets Hus, Hällefors, klockan 13.00 –  15.00 
 
Beslutande 

 
Se bilagd förteckning 
 
 
 
  

 
Övriga deltagande 

 
Lars-Göran Loré, kommunchef 
Gunnel Rundqvist, kanslichef 
 
 
 
 

 
Utses att justera 

 
Benny Jansson och Olle Samuelsson 

 
Justeringens  
plats och tid 

 
 
Kommunsekreterarens rum tisdag 2007-09-25 kl. 11.00  

 
 
 
Sekreterare ............................................  Paragrafer 94 - 116 
   Gunnel Rundqvist 
 
 
Ordförande                       ...............................................  
                Susanne Grundström 
 
 
Justerande                      …………....……………..……                    ..……..……………….....           
                                      Benny Jansson                                           Olle Samuelsson                                          
 

 
ANSLAG/BEVIS 

 
 Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag 
 
Organ  Kommunfullmäktige 
 
Sammanträdesdatum 2007-09-18 
 
Datum för   Datum för 
anslags uppsättande 2007-09-25 anslags nedtagande  2007-10-17 
Förvaringsplats  
för protokollet  Kommunförvaltningen 
 
 
Underskrift  .......................................................  
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       Beslutande         Tjänstgörande ersättare  
 

 Pentti Supponen S ……………………………………… 

 Ritha Sörling S ……………………………………… 

 Lars-Göran Zetterlund C Inga Eriksson 

 Benny Jansson S ……………………………………… 

 Christina Johansson M Britta Karlström 

 Stefan Backius V ……………………………………… 

 Mats Runqvist Hob ……………………………………… 

 Lilian Stenqvist S ……………………………………… 

 Sture Beckman S Kerstin Skogdalen 

 Ulrika Mellkvist C ……………………………………… 

 Monica Eriksson S ……………………………………… 

 Göran Strömqvist M ……………………………………… 

 Riitta Löfström Hob ---- 

 Mariam Karimbiak V ……………………………………… 

 Allan Myrtenkvist S ……………………………………… 

 Anna-Lena Woll S ……………………………………… 

 Olle Samuelsson C ……………………………………… 

 Birger Antonsson S Kari Paavonen 

 Kenth W. Johansson M ……………………………………… 

 Örjan Fredriksson V ……………………………………… 

 Torbjörn Jansson Hob ……………………………………… 

 Laila Palm S Lina Afvander 

 Assar Granström S ……………………………………… 

 Pekka Nylund C ……………………………………… 

 Susanne Grundström S ……………………………………… 

 Peter Carlsson S ……………………………………… 

 Sven-Åke Lundh M ……………………………………… 

 Mari-Louise Appel V Daniel Törnsten 

 Tommy Kvarnström Hob …………………………………….. 

 Barbro Andersson S …………………………………….. 

 Bert-Thore Pettersson S ---- 
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§ 94 
 
Godkännande av kallelsen till sammanträdet 
 
Ordföranden meddelar att dagens fullmäktigesammanträde varit kun-
gjort på följande sätt: 
 
1 Genom annons i Bergslagsposten 2007-09-11 

 
2 Genom anslag på kommunens anslagstavla av kallelsen jämte 

föredragningslistan 2007-09-05 
 
3 Genom personlig kallelse till var och en av fullmäktiges ledamö-

ter och ersättare 2007-09-05. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
- Kommunfullmäktige förklarar sig i behörig ordning kallade. 
 
_____ 
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§ 95 
 
Fastställande av föredragningslistan 
 
Till dagens sammanträde har utsänts en föredragningslista med punk-
terna 1 – 21.  
 
En tilläggslista upptagande punkterna 22 – 24, har lagts på ledamöter-
nas bord.  
 
Till dagens sammanträde har även inlämnats en motion från Mariam 
Karimbiak (v) och en interpellation från Daniel Törnsten (v) som före-
slås behandlas som punkterna 25 och 26. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
- Föredragningslistan fastställs i enlighet med ovanstående. 
 
_____ 
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§ 96 
 
Allmänhetens frågestund, dnr 23.07/101 
 
Inga frågor ställs och frågestunden förklaras avslutad.   
 
_____ 
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§  97 
 
Ledamöternas frågestund, dnr 24.07/101  

 
Daniel Törnsten (v) ställer följande fråga till bildningsnämndens ord-
förande Ritha Sörling (s): 
 
”Hur ser förstaspråksstödet ut för barn i förskolan i Hällefors som inte 
har svenska som modersmål?” 
 
Ritha Sörling ber att få återkomma till nästa sammanträde med svaret 
på frågan. 
_____ 
 
Stefan Backius (v) ställer följande fråga till kommunstyrelsens ord-
förande Pentti Supponen (s):  
 
”I samband med revisorernas granskning av Formens Hus framkom 
stora brister i den interna kontrollen. I samband med utfrågningen av  
projektledaren togs beslut i fullmäktige att problemen skall förtecknas 
och åtgärdas. Vår enda möjlighet till insyn går genom styrgruppen. 
 
Hur har detta ärende hanterats och vad har ni i styrgruppen kommit 
fram till?” 
 
Pentti Supponen besvarar frågan. 
 
_____ 
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§ 98 
 
Riktlinjer för fordringsbevakning i Hällefors kommun, dnr 102.07/049 
 
Kommunförvaltningens ekonomienhet har sammanställt förslag till 
riktlinjer för fordringsbevakning.  
 
Riktlinjerna är utformade som ett ramverk i syfte att ge enhetlig be-
handling inom Hällefors kommun. Med fordringsbevakning avses 
samtliga delmoment alltifrån avtal om leverans av varor och tjänster, 
fakturering, bevakningsåtgärder t.o.m. rättsliga åtgärder och indrivning. 
 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige 
 
- Riktlinjer för fordringsbevakning i Hällefors kommun antas. 
 
_____ 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
- I enlighet med kommunstyrelsens förslag. 
 
_____ 



 HÄLLEFORS KOMMUN  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
  Sammanträdesdatum 
 Kommunfullmäktige  2007-09-18 8 (38) 
  
 
   

 
 
 
 
 
 
  
 
 
 
 
 
 
§ 99 
 
Mål och riktlinjer för god ekonomisk hushållning i Hällefors kommun, 
dnr 103.07/040 
 
Kommunförvaltningens ekonomienhet har sammanställt förslag till mål 
och riktlinjer för god ekonomisk hushållning. 
 
Hällefors kommun skall ha en verksamhet och ekonomi i gott skick, 
vilket förutsätter en långsiktig planering. Vidare skall kommunen alltid 
sträva efter att medborgarnas skattepengar används på ett så effektivt 
sätt som möjligt. 
 
Kommunens ekonomiska mål skall vara att redovisa ett positivt resultat 
som över en femårsperiod minst motsvarar två procent av kommunens 
skatteintäkter och generella statsbidrag för samma period. Den totala 
nettolåneskulden skall inte öka. Detta innebär att kommunens inves-
teringar skall finansieras med egna medel för att i första hand amortera 
på den kommunala låneskulden. 
 
Avstämningen av de ekonomiska målen skall göras av kommunfull-
mäktige i samband med hanteringen av budget, tertialrapport, delårs-
rapport och årsredovisning. 
 
Riktlinjerna innehåller även avsnitt om ekonomisk planering och upp-
följning samt roll- och ansvarsfördelning. 
 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige 
 
- Mål och riktlinjer för god ekonomisk hushållning i Hällefors 

kommun antas. 
_____ 
 
Revisor Bertil Jonsson rekommenderar att texten för tydlighetens skull 
ändras i dokumentet på sidan 1 under § 3 och sidan 2 under § 9. 
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Ordföranden ställer proposition på kommunstyrelsens förslag med 
ändringar enligt ovan, vilka bifalles. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
- Mål och riktlinjer för god ekonomisk hushållning i Hällefors 

kommun med ändringar i § 3 och § 9 antas. 
 
_____ 
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§ 100 
 
Reglemente för intern kontroll i Hällefors kommun, dnr 104.07/040 
 
Kommunförvaltningens ekonomienhet har sammanställt förslag till ett 
reglemente för intern kontroll.  
 
Reglementet syftar till att säkerställa att kommunstyrelsen och nämn-
derna upprätthåller en tillfredsställande intern kontroll, dvs. de skall 
med rimlig grad av säkerhet säkerställa att följande mål uppnås: 
 
-  ändamålsenlig och kostnadseffektiv verksamhet 
 
- tillförlitlig finansiell rapportering och information om verksamheten 
 
-  efterlevnad av tillämpliga lagar, föreskrifter, riktlinjer m.m. 
 
Kommunstyrelsen har det övergripande ansvaret att tillse att det finns 
en god intern kontroll. Nämnderna har det yttersta ansvaret för den in-
terna kontrollen inom respektive verksamhetsområde. De enskilda 
nämnderna skall tillse att: 
 
-  en organisation upprättas för den interna kontrollen 
 
-  regler och anvisningar antas för den interna kontrollen. 
 
Till reglementet finns tillämpningsanvisningar och en bilaga med för-
tydligande av reglementet. 
 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige 
 
- Reglemente för intern kontroll i Hällefors kommun antas. 
_____ 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
- I enlighet med kommunstyrelsens förslag. 
_____ 
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§ 101 
 
Förbundsordning för Bergslagens Kommunalteknik avseende gemen-
sam kommunalteknisk verksamhet, dnr 112.07/001 
 
Hällefors, Lindesbergs, Ljusnarsbergs och Nora kommuner har sedan 
2003 samverkat inom kommunaltekniska verksamheter genom kom-
munalförbundet Bergslagens Kommunalteknik, BKT. Förbundet har 
sitt säte i Nora kommun. 
 
Ändamålet med förbundet är att medlemmarna överlåter de lagstadgade 
kommunaltekniska verksamheterna vatten och avlopp, renhållning, gata 
och park till förbundet.  
 
Respektive medlemskommun förbinder sig att genom 5-åriga verksam-
hetsavtal ge underlag för förbundets inriktning och utveckling. Förbun-
det skall verka för utökat samarbete mellan medlemskommunerna och 
vara den naturliga huvudmannen och samarbetspartnern, som med hög 
kompetens och effektivitet utför tekniska uppdrag inom förbundets 
geografiska område. 
 
Inför 2008 har förbundsordningen reviderats.  
 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige 
 
1 Förbundsordning för Bergslagens Kommunalteknik antas. 
 
2 Förbundsordningen skall gälla fr.o.m. 2008-01-01.  
 
_____ 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
- I enlighet med kommunstyrelsens förslag. 
 
_____ 
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§ 102 
 
Kommunalt energistöd till installation av bergvärme vid Hurtigtorpet, 
dnr 114.06/805 
 
Idrottsalliansen Hurtigtorpet har i skrivelse till bildningsnämnden an-
sökt om bidrag till att installera bergvärme vid Hurtigtorpet. En berg-
värmeanläggning skulle enligt offert spara ca 70 000 kronor per år i el-
kostnad. Beräknad kostnad för installationen är 286 500 kronor och be-
sparingen i el beräknas bli 96 778 kWh/år. 
 
Bildningsnämnden har på sammanträde 2006-09-12, § 79, beslutat 
överlämna ärendet till kommunstyrelsen för beredning och beslut. 
 
Ekoberedningen har fått kommunstyrelsens uppdrag att utreda kom-
munalt bidrag till de föreningar som övergår till en miljövänligare upp-
värmningsmetod för sina lokaler.  
 
Ett eventuellt kommunalt energibidrag skulle innebära att länsstyrel-
sens medel för samma ändamål minskas i motsvarande grad. 
 
Ekoberedningen föreslår kommunstyrelsen 
 
1 Under första året efter konverteringen till miljövänligare upp-

värmning ökas driftbidraget till föreningen. 
 
2 Driftbidragets storlek skall vara 10 % av investeringskostna-

derna för gjord konvertering. 
 
3 Ansökan om driftbidrag/ökat driftbidrag skall kompletteras med 

en realistisk energibesparingskalkyl som reducerar energiför-
brukningen för konvertering med minst 20 %. 

 
_____ 
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Under kommunstyrelsens behandling av ärendet yrkar Riitta Löfström 
(hob) och Göran Strömqvist (m) att driftbidragets storlek skall vara  
”10 % dock max 28 600 kronor”.  
 
Örjan Fredriksson (v) yrkar att driftbidraget skall vara ”max 10 %”.  
  
Ordföranden ställer bifall mot avslag på ekoberedningens förslag, 
vilket bifalles, härefter de båda yrkandena mot varandra och finner att 
kommunstyrelsen bifaller Örjan Fredrikssons yrkande. 
 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige 
 
1 Under första året efter konverteringen till miljövänligare 

uppvärmning ökas driftbidraget till föreningen. 
 
2 Driftbidragets storlek skall vara max 10 % av 

investeringskostnaderna för gjord konvertering. 
 
3 Ansökan om driftbidrag/ökat driftbidrag skall kompletteras med  

en realistisk energibesparingskalkyl som reducerar energiför-
brukningen för konvertering med minst 20 %. 

 
Riitta Löfström (hob), Ulrika Mellkvist (c) samt Göran  
Strömqvist och Sören Hillbom, båda (m) reserverar sig mot beslutets  
punkt 2 till förmån för Riitta Löfströms och Göran Strömqvists  
yrkande. 
 
_____ 
 
Under kommunfullmäktiges behandling av ärendet yttrar sig Örjan 
Fredriksson (v) utan att yrka. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
- I enlighet med kommunstyrelsens förslag. 
 
_____ 
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§ 103 
 
Sångshyttans Bystugeförenings ansökan om bidrag för installation av 
bergvärme, dnr 84.06/805 
 
Sångshyttans Bystugeförening har inkommit med en ansökan om bi-
drag till installation av bergvärme i bystugan. Den har tidigare upp-
värmts med olja, vilket varit en betungande utgift för föreningen. Enligt 
ansökan från Sångshyttans Bystugeförening kostar installationen av 
bergvärme 131 200 kronor. 
 
Ekoberedningen har fått kommunstyrelsens uppdrag att utreda kom-
munalt bidrag till de föreningar som övergår till en miljövänligare upp-
värmningsmetod för sina lokaler.  
 
Ett eventuellt kommunalt energibidrag skulle innebära att länsstyrel-
sens medel för samma ändamål minskas i motsvarande grad. 
 
Ekoberedningen föreslår kommunstyrelsen 
 
1 Under första året efter konverteringen till miljövänligare upp-

värmning ökas driftbidraget till föreningen. 
 
2 Driftbidragets storlek skall vara 10 % av investeringskostna-

derna för gjord konvertering. 
 
3 Ansökan om driftbidrag/ökat driftbidrag skall kompletteras med 

en realistisk energibesparingskalkyl som reducerar energiför-
brukningen för konvertering med minst 20 %. 

 
_____ 
 
Under kommunstyrelsens behandling av ärendet yrkar Örjan Fredriks-
son (v) att driftbidraget skall vara ”max 10 %”.  
  
Ordföranden ställer bifall mot avslag på ekoberedningens förslag och 
Örjan Fredrikssons yrkande, vilka båda bifalles. 



 HÄLLEFORS KOMMUN  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
  Sammanträdesdatum 
 Kommunfullmäktige  2007-09-18 15 (38) 
  
 
   

 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige 
 
1 Under första året efter konverteringen till miljövänligare upp-

värmning ökas driftbidraget till föreningen. 
 
2 Driftbidragets storlek skall vara max 10 % av investerings-

kostnaderna för gjord konvertering. 
 
3 Ansökan om driftbidrag/ökat driftbidrag skall kompletteras med 

en realistisk energibesparingskalkyl som reducerar energiför-
brukningen för konvertering med minst 20 %. 

 
_____ 
 
Stefan Backius (v), Ulrika Mellkvist (c) och Göran Strömqvist (m) 
yttrar sig utan att yrka. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
- I enlighet med kommunstyrelsens förslag. 
 
_____ 
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§ 104 
 
Allmänna bestämmelser för vatten- och avloppsanläggningar,  
ABVA 07, dnr 111.07/340 
 
Den s.k. VA-lagen (1970:244) har ersatts med Lagen (2006:412) om 
allmänna vattentjänster, LAV eller vattentjänstlagen, som trädde i kraft 
2007-01-01. Enligt denna lag får kommunen, efter regeringens bemyn-
digande, meddela ytterligare föreskrifter om användningen av allmänna 
VA-anläggningar.  
 
Den nya lagen innebär inte några nämnvärda förändringar jämfört med 
tidigare och kommunens va-verksamhet kommer inte att genomgå 
några omedelbara förändringar efter att förslaget antagits. 
 
Bergslagens Kommunalteknik (BKT) är huvudman för Hällefors kom-
muns allmänna vatten- och avloppsanläggningar. VA-avdelningen vid 
BKT har utförandeansvaret. 
 
Som bilaga 1 till ABVA 07 finns hela lagtexten i vattentjänstlagen, i 
bilaga 2 finns ”Information till fastighetsägare om Bergslagens Kom-
munaltekniks allmänna vatten- och avloppstjänster” och som bilaga 3 
finns ”Kriterier för utsläpp av avloppsvatten från industrier och andra 
verksamheter.”  
 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige 
 
- ABVA 07, Allmänna bestämmelser för vatten och avlopps-

anläggningar med bilagor 1-3, antas. 
_____ 
 
Kommunfullmäktiges beslut  
 
- I enlighet med kommunstyrelsens förslag. 
 
_____ 
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§ 105 
 
Förslag till ändringar i ”Arbetsordning för kommunfullmäktige”, dnr 
88.07/101 
 
Fullmäktiges presidium har efter information på fullmäktiges samman-
träde 2007-02-13 tagit fram förslag till förändringar i fullmäktiges 
arbetsordning. Förslaget har därefter sänts på remiss till partierna. Syn-
punkter har inkommit från socialdemokraterna och vänsterpartiet.  
 
Presidiet har gått igenom och i vissa fall tagit hänsyn till inkomna syn-
punkter.  
 
Förändringarna berör §§ 8, 21 och 24. § 41 om att inrätta en demokrati-
beredning är ny. 
 
Under kommunstyrelsens behandling av ärendet yrkar Susanne Grund-
ström (s) ändring av ”honom” och ”han, hans” under §§ 24 och 25 till 
”honom/henne”, ”hans/hennes” och ”han/hon” samt att andre vice ord-
förande tas bort under § 35, Valberedning. 
 
Ordföranden ställer proposition på yrkandet, vilket bifalles. 
 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige 
 
1 Föreslagna förändringar i Arbetsordning för kommunfullmäk-

tige antas.  
 
2 Ändringar enligt yrkande avseende §§ 24, 25 och 35 skall göras. 
 
3 Hela arbetsordningen skall gås igenom för ändringar avseende 

genus. 
_____ 
 
Under kommunfullmäktiges behandling av ärendet yrkar Stefan 
Backius (v) ändringar i förslaget enligt följande: 
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21 §: Stryk formuleringen ”om ordföranden så beslutar”  
30, 31, 32 §§: Ersättare skall ha samma möjligheter att delta som tjänst-
görande ledamöter.  
30 §: Ersätt stycket ”en ersättare får väcka en motion bara när ersättaren 
tjänstgör som ledamot vid ett sammanträde” med ”en ersättare har 
samma möjligheter som en ledamot att väcka en motion.” 
31 §: Ersätt stycke 2 med ”en ersättare har samma möjligheter som en 
ledamot att lämna in en interpellation”. 
32 §: Första stycket skall lyda ”En fråga skall vara skriftlig och egen-
händigt undertecknad av en ledamot eller en ersättare.” 
35 §: Följande mening läggs till i andra stycket som handlar om antalet 
ledamöter och ersättare ”alla partier i fullmäktige skall vara represente-
rade.” 
 
Daniel Törnsten (v) yrkar ändring i 41 § enligt följande: 
 
”41 § Demokratiberedning 
Fullmäktige inrättar en demokratiberedning. Beredningen skall bestå av 
en ordinarie och en ersättare från varje parti som är representerat i 
kommunfullmäktige. Beredningen skall arbeta med demokratifrågor i 
ett vidare perspektiv. ” 
 
Kenth W Johansson (m) bifaller Stefan Backius yrkande avseende 
ändring i 30 §.  
 
Pentti Supponen och Peter Carlsson, båda (s) och Pekka Nylund (c) 
yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 
 
Propositionsordningar och voteringar 
Ordföranden ställer bifall mot avslag på kommunstyrelsens förslag till 
arbetsordning med undantag av 21, 30, 31, 32, 35 och 41 §§, vilket 
bifalles.  
Härefter ställs kommunstyrelsens förslag 21, 31, 32 och 35 §§ mot 
Stefan Backius yrkande, där kommunfullmäktige beslutar i enlighet 
med kommunstyrelsens förslag. 
 
Ordföranden ställer kommunstyrelsens förslag 30 § mot Stefan Backius 
yrkande och kommunfullmäktige beslutar i enlighet med kommunsty-
relsens förslag. 
 
Votering begärs och skall verkställas. 
 
Ordföranden föreslår följande voteringsproposition, vilken bifalles: 
Den som bifaller kommunstyrelsens förslag röstar ja och den som bi-
faller Stefan Backius yrkande röstar nej. 
 
Ordföranden meddelar att fullmäktige avgivit 17 ja-röster och 12 nej-
röster vilket innebär att kommunfullmäktige beslutat i enlighet med 
kommunstyrelsens förslag avseende 30 §. Se omröstningslista. 
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Omröstningslista vid sammanträde med kommunfullmäktige i Hällefors  
 
Ärende: Förslag till ändringar i ”Arbetsordning för kommunfullmäktige”, dnr 88.07/101 

§ 30 i förslaget. 

 

Fastställd propositionsordning: Den som bifaller kommunstyrelsens förslag röstar ja och den 

som bifaller Stefan Backius yrkande röstar nej.  

 
Fullmäktiges namn Närvarande Röstar JA Röstar NEJ 
Pentti Supponen                          X          X           
Ritha Sörling          X          X           
Lars-Göran Zetterlund               Inga Eriksson          X                    X 
Benny Jansson                      X          X  
Christina Johansson               Britta Karlström          X           X 
Stefan Backius          X                    X 
Mats Runqvist          X                    X 
Lilian Stenqvist          X          X  
Sture Beckman                    Kerstin Skogdalen          X          X           
Ulrika Mellkvist          X                    X 
Monica Eriksson          X          X  
Göran Strömqvist          X           X 
Riitta Löfström        ----                       
Mariam Karimbiak          X                    X 
Allan Myrtenkvist          X          X           
Anna-Lena Woll          X          X   
Olle Samuelsson          X                 X         
Birger Antonsson                      Kari Paavonen          X          X                  
Kenth W. Johansson          X            X 
Örjan Fredriksson          X                    X 
Torbjörn Jansson          X          X           
Laila Palm                                 Lina Afvander          X          X           
Assar Granström          X          X           
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Fullmäktiges namn Närvarande Röstar JA Röstar NEJ 
Pekka Nylund           X          X    
Peter Carlsson           X          X           
Sven-Åke Lundh           X                                X 
Mari-Louise Appel                 Daniel Törnsten           X                   X 
Tommy Kvarnström           X          X                    
Barbro Andersson           X          X           
Bert-Thore Pettersson         ----           
Susanne Grundström           X          X  
 

    Summa          17                  12 
 
Bestyrkes: 
 
 
 
............................................................  ............................................................ 
Ordförande      Sekreterare 
 
 
 
............................................................  ............................................................ 
Justerare      Justerare 
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Ordföranden ställer härefter kommunstyrelsens förslag 41 § mot Daniel 
Törnstens ändringsyrkande och finner att  kommunfullmäktige bifaller 
kommunstyrelsens förslag. 
 
Votering begärs och skall verkställas. 
 
Ordföranden föreslår följande voteringsproposition, vilken bifalles: 
Den som bifaller kommunstyrelsens förslag röstar ja och den som bi-
faller Daniel Törnstens yrkande röstar nej. 
 
Ordföranden meddelar att fullmäktige avgivit 25 ja-röster och 4 nej-
röster, vilket innebär att kommunfullmäktige beslutat i enlighet med 
kommunstyrelsens förslag avseende 41 §. Se omröstningslista. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
1 Föreslagna förändringar i Arbetsordning för kommunfullmäk-

tige antas.  
 
3 Ändringar enligt yrkande avseende §§ 24, 25 och 35 skall göras. 
 
3 Hela arbetsordningen skall gås igenom för ändringar avseende 

genus. 
  
Örjan Fredriksson, Daniel Törnsten, Mariam Karimbiak och Stefan 
Backius, samtliga (v) reserverar sig mot beslutet till förmån för Stefan 
Backius och Daniel Törnstens yrkande. 
 
Kenth W Johansson, Göran Strömqvist, Sven-Åke Lundh och Brita 
Karlström, samtliga (m) samt Ulrika Mellkvist, Inga Eriksson och Olle 
Samuelsson, samtliga (c) reserverar sig mot beslutet till förmån för 
Stefan Backius och Kenth W Johanssons yrkande avseende 30 §. 
 
_____ 
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Omröstningslista vid sammanträde med kommunfullmäktige i Hällefors  
 
Ärende: Förslag till ändringar i ”Arbetsordning för kommunfullmäktige”, dnr 88.07/101 

§ 41 i förslaget. 

 

Fastställd propositionsordning: Den som bifaller kommunstyrelsens förslag röstar ja och den 

som bifaller Daniel Törnstens yrkande röstar nej.  

 
Fullmäktiges namn Närvarande Röstar JA Röstar NEJ 
Pentti Supponen                          X          X           
Ritha Sörling          X          X           
Lars-Göran Zetterlund               Inga Eriksson          X          X           
Benny Jansson                      X          X  
Christina Johansson               Britta Karlström          X          X          
Stefan Backius          X                    X 
Mats Runqvist          X          X           
Lilian Stenqvist          X          X  
Sture Beckman                    Kerstin Skogdalen          X          X           
Ulrika Mellkvist          X          X           
Monica Eriksson          X          X  
Göran Strömqvist          X          X           
Riitta Löfström        ----                       
Mariam Karimbiak          X                    X 
Allan Myrtenkvist          X          X           
Anna-Lena Woll          X          X   
Olle Samuelsson          X          X          
Birger Antonsson                      Kari Paavonen          X          X                  
Kenth W. Johansson          X          X           
Örjan Fredriksson          X                    X 
Torbjörn Jansson          X          X           
Laila Palm                                 Lina Afvander          X          X           
Assar Granström          X          X           
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Fullmäktiges namn Närvarande Röstar JA Röstar NEJ 
Pekka Nylund           X          X    
Peter Carlsson           X          X           
Sven-Åke Lundh           X          X                     
Mari-Louise Appel                 Daniel Törnsten           X                   X 
Tommy Kvarnström           X          X                    
Barbro Andersson           X          X           
Bert-Thore Pettersson         ----           
Susanne Grundström           X          X  
 

    Summa          25                   4 
 
Bestyrkes: 
 
 
 
............................................................  ............................................................ 
Ordförande      Sekreterare 
 
 
 
............................................................  ............................................................ 
Justerare      Justerare 
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§ 106 
 
Yttrande över Eva Edvardssons (mp) motion om att inrätta service-
garantier inom kommunal verksamhet för kommunens invånare, dnr 
41.02/009 
 
Kommunfullmäktige beslutade på sammanträde 2002-04-23, § 33, att 
överlämna rubricerade motion till kommunstyrelsen för beredning. 
 
Motionären föreslår: 
 
”att Hällefors kommun inrättar servicegarantier för invånarna i 
Hällefors kommun inom kommunal verksamhet framför allt inom skola 
dvs. förskola, grundskola, gymnasieskola samt äldreomsorg men gärna 
inom alla områden.” 
 
Kommunstyrelsen beslutade på sammanträde 2002-05-28, § 64, att 
överlämna motionen till kommunförvaltningen för beredning. 
 
Kommunförvaltningens kanslienhet har i yttrande 2004-01-13 beskrivit 
projektet ”Tjänstegarantier i all kommunal verksamhet” där bl.a. Rätt-
viks kommun deltog, vilket motionären hänvisat till. I yttrandet be-
skrevs också hur Hällefors kommun på olika sätt har arbetat och arbetar 
med kvalitetsfrågor och föreslog att motionen skulle anses besvarad 
med detta.  
 
Kommunstyrelsen beslutade på sammanträde 2004-01-27, § 9, att 
överlämna motionen till ledningsgruppen för kvalitets- och miljöled-
ningssystem för ytterligare beredning. Efter gruppens upphörande har 
motionen övergått till ekoberedningen. Ekoberedningen beslutade på 
sammanträde 2007-05-08, § 49, att överlämna motionen till välfärds-
bokslutsgruppen för yttrande.  
____ 
 
Under kommunstyrelsens behandling av ärendet meddelar Susanne 
Grundström (s) att välfärdsbokslutsgruppen var en grupp som fanns i 
arbetet med välfärdsbokslutet, men att den därefter upphörde. Hon  
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yrkar att motionen skall anses besvarad med att den mist sin aktualitet 
och att man i arbetet med välfärdsbokslutet kommer att arbeta med 
kvalitetsfrågor. 
 
Lilian Stenqvist och Ritha Sörling, båda (s), yrkar att motionen kan be-
svaras med att kommunen redan arbetar mycket med kvalitetsfrågor på 
olika sätt. 
 
Ordföranden ställer proposition på yrkandena, vilka bifalles. 
 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige 
 
- Motionen skall anses besvarad med att kommunen arbetar aktivt 

med kvalitetsfrågor på olika sätt bland annat i samband med väl-
färdsbokslutet. 

 
_____ 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
- I enlighet med kommunstyrelsens förslag. 
 
_____ 
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§ 107 
 
Yttrande över Inger och Bo Larssons medborgarförslag om Hälsans 
väg – en cykelväg mellan Hällefors och Grythyttan, dnr 37.07/312 
 
Kommunfullmäktige beslutade på sammanträde 2007-04-17, § 53, att 
överlämna rubricerade medborgarförslag till kommunstyrelsen för be-
redning. 
 
Medborgarförslaget lyder: 
 
”Bygg en cykelväg mellan Hällefors Grythyttan - ’Hälsans väg’. Detta 
förslag har förmodligen framförts tidigare men det känns nu som att 
idén bör aktualiseras och komma till ett förverkligande. 
 
Motivering och några idéer kring vägen 
 
• Utbyggnaden av Måltidens Hus och alla studenter i Hällefors 

och Grythyttan.  
• Att cykla är friskvård. Naturlig koppling till Hälsans Hus i Gryt-

hyttan samt det allt större behovet av att vi alla behöver röra på 
oss lite mer.  

• Förmodligen blir det mer tung trafik på vår ordinarie väg mellan 
orterna när virkesterminalen står klar i Hällefors. 

• Använd gamla järnvägsbanken och gamla vägsträckningar mel-
lan Hällefors och Hammarn. 

• Ordna informationstavlor om den nedlagda industriverksamhe-
ten längs cykelvägen. 

• Sök sponsorer som vill synas längs sträckningen. Finns säkert 
företag inom kommunen som har möjlighet och intresse av att 
ställa upp med maskinkraft vid delar av byggandet. 

• Sälj andelar eller vackra vyer längs sträckningen vid Svartälven 
och Torrvarpen.” 
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Kommunstyrelsen beslutade på sammanträde 2007-05-22, § 92, att 
överlämna medborgarförslaget till Bergslagens Kommunalteknik 
(BKT) för beredning. 
 
BKT har undersökt möjligheterna att bygga en cykelväg genom att an-
vända den gamla järnvägsbanken och en gammal vägsträckning mellan 
Hällefors och Hammarn. Vegetation och rotsystem från träden har gjort 
att järnvägsbanken försvagats så den del som är möjlig att använda är 
ca 800 meter. Omedelbart efter järnvägsviadukten försvinner järnvägs-
banken in i tät slyskog. Där det inte finns någon järnvägsbank kvar, 
krävs ny sträckning utefter Lv 244 i ca 1,7 km. Nästa bit av möjlig 
cykelväg i dagsläget är den enskilda grusvägen över Saxhyttefallet, en 
sträcka på ca 1,5 km. Därefter saknas tänkbar sträckning till norra in-
farten till Grythyttan väster om Lv 244. Genomfarten i Grythyttan är 
sedan ca 1,7 km för att komma till Måltidens Hus. Denna sträckning 
blir totalt ca 8,5 km lång och innebär flera korsningspunkter med väg 
och järnväg. Allt detta medför att det blir en mycket kostsam utbygg-
nad samt även relativt höga driftskostnader i framtiden. 
 
BKT förordar därför en utbyggnad av en ny cykelväg utmed Lv 244 på 
den östra sidan av vägen. Den vägen skulle inte få några korsnings-
punkter med länsvägen annat än inne i tätorterna. Ur trygghetsperspek-
tivet kan det också upplevas tryggare att färdas per cykel utmed en tra-
fikerad väg än inne i skogen. Eventuell belysning skulle även kunna 
gynna alla trafikanter. I detta förslag krävs dock lösen av markfrågor 
samt en helt ny konstruktion. Byggnation av cykelväg bör enligt BKT:s 
utredning kalkyleras till en kostnad på mellan 15-20 miljoner kronor. 
Detta innefattar då en komplett utbyggd året runt cykelväg belagd och 
med belysning.  
 
Med hänvisning till de mycket höga kostnaderna för anläggandet av en 
cykelväg måste medborgarförslaget avvisas. Med hänsyn till kommu-
nens övriga investeringsbehov kan ett sådant projekt svårligen priorite-
ras.   
 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige 
 
1 På grund av de mycket höga kostnaderna för byggande av en 

cykelväg måste förslaget avvisas. 
 
2 Därmed skall medborgarförslaget anses besvarat. 
_____ 
 
Under kommunfullmäktiges behandling av ärendet yrkar Lina Afvander 
(s) att medborgarförslaget återremitteras till kommunstyrelsen för ytter-
ligare beredning. Man bör undersöka möjligheten att åstadkomma en 
enklare och billigare lösning och att kommunens trafiksäkerhetsråd 
skall titta på ärendet.  



 HÄLLEFORS KOMMUN  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
  Sammanträdesdatum 
 Kommunfullmäktige  2007-09-18 28 (38) 
  
 
   

 
Barbro Andersson (s) anser att man bör undersöka hur Vägverket ställer 
sig till en breddning av vägrenen.  
 
Daniel Törnsten, Stefan Backius och Mariam Karimbiak, samtliga (v) 
samt Göran Strömqvist (m) bifaller Lina Afvanders yrkande. 
 
Ordföranden ställer bifall mot avslag på återremissyrkandet, vilket 
bifalles. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
- Medborgarförslaget återremitteras till kommunstyrelsen  

för ytterligare beredning. 
 
_____ 
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§ 108 
 
Yttrande över Anna Gustavssons medborgarförslag om cykelväg mellan 
Grythyttan och Hällefors, dnr 82.07/312 
 
Anna Gustavsson har överlämnat rubricerade medborgarförslag till 
kommunfullmäktige. 
 
Hennes motivering: 
 
”- Varför inte få Hällefors kommuns befolkning att röra på sig mer,  
utan att vara rädd när man cyklar eller går, vad vet jag. 
 
- Denna sträckan mellan Hällefors och Grythyttan är för många  
daglig pendlingssträcka mellan jobb & hem, men även en lagom 
motionssträcka. 
 

 - Det finns även många skolbarn som går i skolan i Grythyttan, men bor 
i Hammarn, har sina kompisar i Grythyttan, vill kanske ”leka” eller har 
träning etc., de skulle på egen hand cykla om vägen var tryggad genom 
en ”CYKELBANA”. 

 
 - Ur hälsosynpunkt tror jag att en ”cykelbana” skulle få fler människor 

att röra på sig, avståndet är perfekt, detta skulle även påverka vår miljö 
eftersom många antagligen skulle ta cykel till jobbet, även skjuts till & 
från kompisar med bil skulle minska, då skolbarn skulle kunna cykla till 
varann, till träning m.m., vilket skulle göra att vi som egen person 
skulle må bättre + att miljön skulle må bättre. TÄNK ATT KUNNA TA 
SIG TILL JOBBET och få motion + bättre miljö, på samma gång, och 
även ev. kunna slippa ”vällevnadssjukdomar” som förhöjt blodtryck, 
diabetes m.m. i tidig ålder.” 
___ 
 
I en utredning som gjorts för ett annat medborgarförslag i samma 
ärende, Inger och Bo Larssons medborgarförslag om cykelväg mellan 
Hällefors och Grythyttan som behandlas på samma sammanträde, har 
Bergslagens Kommunalteknik (BKT) yttrat följande: 
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BKT har undersökt möjligheterna att bygga en cykelväg genom att an-
vända den gamla järnvägsbanken och en gammal vägsträckning mellan 
Hällefors och Hammarn. Vegetation och rotsystem från träden har gjort 
att järnvägsbanken försvagats så den del som är möjlig att använda är 
ca 800 meter. Omedelbart efter järnvägsviadukten försvinner järnvägs-
banken in i tät slyskog. Där det inte finns någon järnvägsbank kvar, 
krävs ny sträckning utefter Lv 244 i ca 1,7 km. Nästa bit av möjlig 
cykelväg i dagsläget är den enskilda grusvägen över Saxhyttefallet, en 
sträcka på ca 1,5 km. Därefter saknas tänkbar sträckning till norra in-
farten till Grythyttan väster om Lv 244. Genomfarten i Grythyttan är 
sedan ca 1,7 km för att komma till Måltidens Hus. Denna sträckning 
blir totalt ca 8,5 km lång och innebär flera korsningspunkter med väg 
och järnväg. Allt detta medför att det blir en mycket kostsam utbygg-
nad samt även relativt höga driftskostnader i framtiden. 
 
BKT förordar därför en utbyggnad av en ny cykelväg utmed Lv 244 på 
den östra sidan av vägen. Den vägen skulle inte få några korsnings-
punkter med länsvägen annat än inne i tätorterna. Ur trygghetsperspek-
tivet kan det också upplevas tryggare att färdas per cykel utmed en tra-
fikerad väg än inne i skogen. Eventuell belysning skulle även kunna 
gynna alla trafikanter. I detta förslag krävs dock lösen av markfrågor 
samt en helt ny konstruktion. Byggnation av cykelväg bör enligt BKT:s 
utredning kalkyleras till en kostnad på mellan 15-20 miljoner kronor. 
Detta innefattar då en komplett utbyggd året runt cykelväg belagd och 
med belysning.  
___ 
 
Med hänvisning till de mycket höga kostnaderna för anläggandet av en 
cykelväg måste medborgarförslaget avvisas. Med hänsyn till kommu-
nens övriga investeringsbehov kan ett sådant projekt svårligen priorite-
ras.   
 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige 
 
1 På grund av de mycket höga kostnaderna för byggande av en 

cykelväg måste förslaget avvisas. 
 
2 Därmed skall medborgarförslaget anses besvarat.   
_____ 
 
Under kommunfullmäktiges behandling av ärendet föreslår ordföranden 
att medborgarförslaget återremitteras till kommunstyrelsen för ytterli-
gare beredning, vilket fullmäktige bifaller. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
- Medborgarförslaget återremitteras till kommunstyrelsen för 

ytterligare beredning. 
_____ 
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§ 109 
 
Godkännande av Mari-Louise Appels (v) avsägelse av uppdraget som 
ledamot i kommunfullmäktige, dnr 96.07/332 
 
Mari-Louise Appel (v) har avsagt sig uppdraget som ledamot i kommun-
fullmäktige. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
1 Mari-Louise Appels avsägelse godkännes. 

 
2 Begäran om ny sammanräkning sänds till länsstyrelsen. 

 
_____ 
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§ 110 
 
Cecilia Antonssons medborgarförslag om att bygga en lekpark i Gryt-
hyttan, dnr 118.07/332 
 
Cecilia Antonsson har överlämnat rubricerat medborgarförslag till 
kommunfullmäktige. 
 
Hennes förslag lyder: 
 
”Att åter bygga en lekpark i norra delen av Grythyttan. Det finns ett 
grönområde mellan Bergslagsgatan och Mellanvägen där det tidigare 
varit en lekpark. Mitt förslag är att åter bygga en lekpark på detta om-
råde. 
 
Det finns i dag 17 barn mellan 9 – 9 år norr om ’Kåkstan’ i Grythyttan 
som inte har någon lekpark i sitt närområde. Då är inte barnen på Norr-
heden och Saxhyttefallet inräknade. Det finns i dag 2 lekparker i Gryt-
hyttan, en vid Närkesgatan där det också är ett barnrikt område och en 
på Sjögatan där det i dag inte bor så många barn. Jag anser att lekpar-
kerna ska finnas där barnen finns. Därför bör det finnas en lekpark i 
norra delen av Grythyttan” 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
- Medborgarförslaget överlämnas till kommunstyrelsen för bered-

ning. 
 
_____ 
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§ 111 
 
Delgivningar 
 
A/ Revisionsrapport över granskning av mervärdesskatt, dnr 

89.07/007  
B/ Bergslagens Räddningstjänsts direktionsbeslut om reviderat regle-

mente för förbundets revisorer 
C/ Revisionsplan 2007 för Bergslagens Räddningtjänst, dnr 90.07/170 
D/ Revisionsplan 2007 för Bergslagens Kommunalteknik, dnr 

85.07/301   
 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
- Delgivningsärendena läggs till handlingarna. 
 
_____ 
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§ 112  
 
Åge Schmidts medborgarförslag om att busskort för gymnasieelever 
skall kunna utnyttjas även på söndagskvällar, dnr 119.07/623 
 
Åge Schmidt har överlämnat rubricerat medborgarförslag till kommun-
fullmäktige. 
 
Hans förslag lyder: 
 
”Mitt förslag är att ungdomar som är tvungna att studera på annan ort 
då deras utbildning ej finns på orten, skall ha möjligheten att ta sig till 
studieorten på söndag kväll istället för först på måndag morgon. Det 
kan inte vara försvarbart att dom ej kan utnyttja sin biljett till antingen 
buss eller tåg på söndagskvällar. 
 
Min motivering är att ungdomarna bör ha en chans att komma utvilade 
till skolan. Detta bör ju kunna stimulera till bra betyg.” 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
- Medborgarförslaget överlämnas till kommunstyrelsen för bered-

ning. 
 
_____ 
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§ 113  
 
Barbro Anderssons (s) motion om att kommunen tar initiativ till en ut-
redning om en ”Arbetsgivarring”, dnr 126.07/026 
 
Barbro Andersson (s) har överlämnat rubricerade motion till kommun-
fullmäktige. 
 
Motionären vill att: 
 
”Hällefors kommun tar initiativ till en utredning om en ’Arbetsgivar-
ring’ är en metod som skulle passa i Hällefors och eventuellt i samver-
kan med närliggande kommuner.” 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
- Motionen överlämnas till kommunstyrelsen för beredning. 
 
_____ 
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§ 114  
 
Barbro Anderssons (s) motion om att kommunen tar initiativ till att ett 
idrottspolitiskt program tas fram i samverkan med idrottsrörelsen, dnr 
127.07/810 
 
Barbro Andersson (s) har överlämnat rubricerade motion till kommun-
fullmäktige. 
 
Motionären vill att: 
 
”Hällefors kommun tar initiativ till att ett idrottspolitiskt program tas 
fram i samverkan med idrottsrörelsen med syfte att gemensamt fastslå 
vilken inriktning och utveckling båda parter önskar se av idrotten i 
Hällefors kommun.” 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
- Motionen överlämnas till kommunstyrelsen för beredning. 
 
_____ 
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§ 115 
 
Mariam Karimbiaks (v) motion om upplysningskampanj med föreläs-
ningar och informationsmöten riktat till kommunens invandrargrupper, 
dnr 128.07/751 
 
Mariam Karimbiak (v) har överlämnat rubricerade motion till kommun-
fullmäktige. 
 
Motionen lyder: 
 
”Bakgrund: Placeringen av ungdomar (nästan uteslutande flickor) på 
skyddat boende på grund av s.k. hedersrelaterat våld är kostsam och 
förväntas öka. 
 
Förslag: Problemet kan till en del förebyggas genom att genomföra en 
planera upplysningskampanj med föreläsningar och informationsmöten 
riktat till kommunens invandrargrupper. Informationsarbetet skall ske 
på invandrargruppernas modersmål och ska behandla människors rät-
tigheter och skyldigheter i det svenska samhället. 
 
Samarbete bör också ske med kommunens flyktingmottagning och SFI-
undervisning. Kostnaderna för förslagets genomförande torde bli en god 
framtida investering för kommunen.” 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
- Motionen överlämnas till kommunstyrelsen för beredning. 
 
_____ 
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§ 116 
 
Daniel Törnstens (v) interpellation till BOAB:s styrelseordförande 
Assar Granström angående bostäder, dnr 129.07/270 
 
Daniel Törnsten (v) har överlämnat rubricerade interpellation till styrel-
seordförande för Hällefors Bostads AB (BOAB) Assar Granström (s). 
 
Interpellationen lyder: 
 
”På grund av dåliga erfarenheter av privata hyresvärdar, finns det planer 
på att konvertera existerande bostadsbestånd för att möta efterfrågan på 
större lägenheter? 
 
Har man lättare att få lägenhet i BOAB:s bestånd om man inte har in-
vandrarbakgrund? 
 
Har BOAB en policy som innebär att man inte kan ge rivningskontrakt 
med rabatterad hyra på rivningsobjekt?” 
 
Assar Granström ber att få återkomma med ett svar nästa sammanträde. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
- Interpellationen besvaras på nästa fullmäktigesammanträde 

2007-11-06. 
 
_____ 
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